
PROTOKÓŁ NR 2/2024 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI  

z dnia 21 sierpnia 2024 roku  

 Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się dnia 21.08.2024r. o godz. 09:30 w 

Urzędzie Miejskim w Głogówku na Sali narad (parter). W posiedzeniu udział wzięli następujący 

członkowie:  

1. Grzegorz Thiel - Przewodniczący Komisji  

2. Marek Bujak 

3. Gerard Stanula 

4. Dominika Grzesik 

5. Grzegorz Han 

Na 7 radnych obecnych było 5. 

Pozostałe osoby biorące udział w obradach:  

1. Sekretarz Gminy – Karolina Fiutka  

2. Strona Skarżąca 

Posiedzenie Komisji otworzył i przeprowadził Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – Grzegorz Thiel. Przywitał zgromadzonych i odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie skargi. 

5. Zakończenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący zapytał o uwagi lub dodatkowe pytania. W związku z brakiem pytań przystąpiono do 

głosowania.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie skargi na działania Burmistrza Głogówka w zakresie pracy Komisji 

Mieszkaniowej i sposobu przyznawania mieszkań socjalnych z zasobu mieszkaniowego Gminy 

Głogówek. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że o posiedzeniu została 

poinformowana Strona Skarżąca oraz Przewodnicząca Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Następnie 

zapytał zgromadzonych o uwagi bądź pytania dotyczące skargi. 

Radny Marek Bujak zapytał, czy osoba składająca skargę jest osobą samotną oraz jakie jest jego 

źródło utrzymania, a także czy strona skarżąca dokonuje regularnych opłat za dotychczasowe 

mieszkanie. 



Sekretarz Gminy Karolina Fiutka na podstawie dostępnych dokumentów przybliżyła radnym 

sytuację życiową Strony Skarżącej. Zaznaczyła, iż w opinii Komisji Mieszkaniowej, osoba ta obecnie 

ma zaspokojone warunki mieszkaniowe. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy osoby korzystające z lokali socjalnych mają obowiązek 

przeprowadzania drobnych remontów i napraw we własnym zakresie. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, iż zgodnie z umową, najemca mieszkania socjalnego powinni 

dokonywać drobnych napraw oraz remontów. Natomiast Gmina zajmuje się naprawą m.in. kominów, 

pieców czy dachów. 

Radni oraz Sekretarz Gminy podjęli dyskusję na temat sytuacji mieszkaniowej w Gminie Głogówek. 

Radny Marek Bujak powiedział, że po wysłuchaniu wyjaśnień uważa, iż w jego opinii skarga 

jest bezzasadna. 

O godzinie 9:40 dołączyła Strona Skarżąca. 

Radni prowadzili rozmowę ze stroną skarżącą poznając jego punkt widzenia. Pytali m.in.  

o trudności z jakimi zmaga się w obecnie wynajmowanym lokalu czy możliwość wsparcia ze strony 

rodziny. Radni chcąc pomóc skarżącemu w uzyskaniu świadczeń emerytalnych, zaproponowali udanie 

się do Ośrodka Pomocy Społecznej w celu skorzystania z bezpłatnej pomocy radcy prawnego. Uzyskane 

świadczenia pomogą skarżącemu w staraniach o poprawę warunków mieszkaniowych. Ponadto, radni 

doradzili skarżącemu zwrócenie się z pismem do zarządcy budynku z prośbą o remont zaciekającego 

dachu. 

Po zakończonej rozmowie Przewodniczący oraz członkowie Komisji postanowili głosować nad 

uznaniem skargi za bezzasadną. 

 

Wynik głosowania:  

5 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymuje się 

 

Ad. 6. Zakończenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Grzegorz Thiel 

 

Protokolant: 
Karolina Lęcznar 


